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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll till-

sammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach (S). 

Justering sker den 23 februari 2015. 

 

 

§ 2  
Interpellation om fristående skolor (nr 2014:27) 
Dnr 322-1627/2014 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Cecilia Brinck (M) har ställt en interpellation om 

fristående skolor. Kommunfullmäktige beslutade den 

15 december 2014 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. Skriftligt svar i 

bilaga 1. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Brinck och Burell, Freddy Grip 

och Lisa Palm. 

 

 

§ 3  
Interpellation om det var värt drygt 200 miljoner att 
frysa förbifarten (nr 2015:1) 
Dnr 107-135/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Patrik Silverudd (FP) har ställt en interpellation om det var värt 

drygt 200 miljoner att frysa förbifarten. Kommunfullmäktige 

beslutade den 26 januari 2015 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 2. 
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I debatten yttrar sig Patrik Silverudd, borgarrådet Wanngård, Åke 

Askensten, Rickard Wall och Rikard Warlenius. 

 

 

§ 4  
Bordlagd interpellation 

 
Beslut 
 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 2 för år 

2015. 

 

 

§ 5  
Ändring i föredragningsordningen 
 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkterna nr 25, 26, 

27 och 28 på föredragningslistan före punkt nr 7. 

 

 

§ 6  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls. 

1. (2015:3) av Erik Slottner (KD) om överdäckning av 

Södertäljevägen m.m. 

Dnr 107-188/2015. 

 

2. (2015:4) av Erik Slottner (KD) om storleken på barn-

grupperna i förskolan 

Dnr 107-189/2015. 

 

3. (2015:5) av Erik Slottner (KD) om majoritetens slut-

satser av expertgruppens rapport om Nya Slussen 

Dnr 107-228/2015. 

 

4. (2015:6) av Sofia Modigh (KD) om en ohållbar situa-

tion för personalen i stadens hemtjänst på grund av 

parkeringsproblematiken 

Dnr 107-227/2015. 

 

5. (2015:7) av Johanna Sjö (M) om jäv 

Dnr 107-268/2015 

 


